
Senad Šepić je, također u sklopu komentara na dobivene odgovore, uputio Vijeću ministara 

BiH sljedeću inicijativu: „Želim ponovno uputiti inicijativu Vijeću ministara BiH za pripremu 

i žurnu dostavu Parlamentarnoj skupštini BiH informacije o europskom putu i položaju naše 

zemlje u procesu približavanja EU. Ovaj put ću to proširiti i na NATO.“ 

 

 Zastupnik Šepić izrazio je nezadovoljstvo kašnjenjem u razmatranju njegove 

inicijative podnesene 5. 10. 2012. koja glasi: „Zastupnički dom PSBiH obvezuje Vijeće 

ministara BiH da iz sredstava tekuće pričuve i iz drugih grantova predviđenih za financiranje 

institucija kulture od značaja za BiH osigura iznos na razini iz 2010. godine za rad ovih 

institucija.“ U vezi s tim je Kolegiju Zastupničkog doma uputio pitanje sljedećeg sadržaja: „Podnio 

sam inicijativu za financiranje institucija kulture od značaja za BiH, s posebnim naglaskom 

na Zemaljski muzej. Nakon što je nadležno povjerenstvo uputilo i zatražilo dodatno 

mišljenje od Vijeća ministara BiH, ta je inicijativa negdje nestala. Ovim putem ponovno 

obnavljam pitanje i inicijativu za Kolegij Doma. Dakle, pitam – što je s ovom inicijativom i 

apeliram na žurno razmatranje ove inicijative, ponovno ne podcrtavajući značaj i položaj 

institucija kulture. Ponavljam, s posebnim naglaskom na Zemaljski muzej BiH.“ 
 


